
OK Pans generalforsamling - 18/1 2007 
Referent: Kim Rokkjær. 
 
1. Valg af dirigent 
Bent Nielsen blev enstemmigt valgt. 
 
2. Formandens beretning 
Formanden refererede til den trykte beretning. 
Beretningen blev enstemmigt godkendt 
 
3. Forelæggelse af det reviderede regnskab 
Regnskabet blev gennemgået af Hans Vendelbjerg og Bent Nielsen. 
Følgende spørgsmål/kommentarer blev behandlet: 
 
Mogens Nielsen: Jubilæumsfonden er blevet nedlagt og indgår i driften for ungdommen. Disse penge burde være gået til 
et eller andet konkret. 
Brændstof til Caravellen fremgår ikke af regnskabet? 
Er betalingen OK Pan modtager fra Århus 1900 for at deres ungdomsløbere deltager i ungdomstræningen rimelig? 
Svar: Bestyrelsen nder beløbet rimeligt. Det er et beløb der ligger tæt på prisen for at være ungdomsmedlem af OK Pan. 
Hvis disse løbere i stedet meldte sig ind, ville OK Pan også skulle afholde omkostninger til tilskud til disse løbere. 
Anne Skaug: Tilskuddet til klubfesten 2006 fremgår ikke at regnskabet? 
Svar: dette er først med i næste regnskab. 
Torben Utzon: Der står mange penge på klubbens bankkonto. Er der planer om evt. at få dem bedre forrentet end hidtil? 
Svar: Bestyrelsen vil overveje hvordan vi får disse penge bedre forrentet. Bestyrelsen vil dog kun investere konservativt da 
der ikke kan “gambles” med klubbens penge. Det er også et spørgsmål om hvor stor fri kapital klubben ønsker at have. 
Afskrivning på klubhuset, hvad er idéen hermed? 
Svar: Afskrivningen er rent praktisk til at nedskrive værdien af klubhuset idet dette aktiv ikke kan realiseres. 
Kurt Lyndgaard: Hvordan ser VM-regnskabet ud? 
Svar: Regnskabet kan endnu ikke afsluttes da der stadig er udeståender for nogen lande. VM kommer til at give et stort 
underskud, som ikke vil påvirke klubbens økonomi. Der kommer en pressemeddelelse fra DOF. 
Claus Bloch: Bliver klubbens likvide midler investeret? 
Svar: Der bliver kigget på investeringsmulighederne. 
Regnskabet blev enstemmigt godkendt. 
 
4. Behandling af indkomne forslag 
1) Hans Bloch: Renovering af brochurestander ved dæmningen. (ikke et konkret forslag) Bestyrelsen vil arbejde på at få 
det lavet. 
2) Bjarke Refslund: Regnskabet bør ligge klar før sidste frist for indkomne forslag. 
Bestyrelsen vil opfordre til altid at komme med forslag uden først at tage hensyn til budgettet. Dette blev ikke stillet som 
et konkret forslag og det er dermed ikke muligt at stemme om det. Dette vil samtidigt kræve en ændring af vedtægterne 
for OK Pan. 
3) Sten Ejsing: Flemming Nørgaard som æresmedlem. Flemming Nørgaard blev hædret som æresmedlem ved klubfesten, 
men dette var ikke i overensstemmelse med klubbens regler. Kun ved en generalforsamling kan dette vedtages. 
Forslaget blev enstemmigt vedtaget.  
4) Sten Ejsing: Bestyrelsen ønsker mulighed for næste år at høve kontingentet med op til 20% pga. mulig øget betaling til 
DOF. Forslaget blev enstemmigt vedtaget. 
 
 
5. Fremlæggelse af budget og eventuel kontingentfastsættelse for det kommende år 



Budgettet blev gennemgået af Hans Vendelbjerg 
Følgende spørgsmål blev stillet: 
 
Christian Overvad: Er der indregnet udgifter til rekruttering? 
Svar: Det er ikke indregnet, men bestyrelsen vil tage stilling til en ansøgning. 
Claus Bloch: Er der afsat penge til annoncering til Femina? 
Svar: Der er ikke særskilt afsat penge til annoncering for Femina Kvindeløbet. 
Torben Utzon: Kommentar: Tilskuddet fra elitefonden er ikke sikkert. 
Jacob Holm: Skal driften af klubben give underskud? 
Svar: Det er ikke et mål i sig selv at driften giver underskud. Realiteterne i øjeblikket er at vi for at holde det høje 
aktivitetsniveau fra tidligere år er nødt til at tære på egenkapitalen. 
 
6. Valg af formand (i ulige år) 
Ebbe Nielsen blev enstemmigt valgt. 
 
7. Valg af kasserer (i lige år) 
Kasseren er ikke på valg i år. 
 
8. Valg af bestyrelsesmedlemmer jvf. § 6 
Kim Rokkjær på valg og genvalgt. 
 
9. Valg af suppleanter 
Følgende suppleanter blev enstemmigt valgt - der var ikke andre kandidater: 
1) Kenneth Skaug 
2) Bjarke Refslund 
 
10. Valg af revisor 
Randi Scheel genopstillede. Henriette K. Jørgensen stillede op. Begge kandidater blev enstemmigt valgt. 
 
11. Eventuelt 
Erik Knudsen er blevet ansat af klubben som sekretariatschef. Følgende (og sikkert ere) opgaver bliver varetaget af 
sekretariatet: 
 
Løbstilmelding, medlemsregistrering, kortsalg, nøgleordning. Der arbejdes desuden på en web-formular til indmeldelse. 
Mogens Nielsen udtrykker stor ros til Kell for det fantastiske arbejde han gør med Pan-Posten. Dette blev bifaldet af hele 
forsamlingen! 
Mogens er blevet ringet op af kommunen ang. faste kontroller. OK Pan har udsat de røde kontroller i forbindelse med VM. 
Disse er ne. De blå kontroller er udsat af kommunen. Bestyrelsen opfordres til at arbejde på at få ere kontroller i 
skoven. 
Alice Hinge synes at stigen i gangen er træls. Bestyrelsen opfordres til at arbejde for at ned en bedre løsning. Der var ikke 
100% opbakning til dette idet stigen er perfekt placeret mht. at få ting ud og ind af huset. 
Årets Panpræstation blev i år givet for et stort sportsligt resultat. Claus Bloch får præstationen for sin 3. plads ved WM i 
sprint i Mindeparken. 
Hans Vendelbjerg afholdt en tale for Sten Ejsing med mange tak for den store indsats han har ydet gennem de mange år 
som formand i OK Pan. Herunder nævntes også tilbygningen der har gjort det muligt at rumme de mange nye 
medlemmer. Det er besluttet at den nye stue herefter opkaldes efter Sten Ejsing og dermed kommer til at hedde “Sten 
Ejsing Stuen”. Som bevis herpå er der lavet en plakette til opsætning i stuen. 

 


